
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 25. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 532
Vil ministeren oplyse hhv. hvor mange fasanæg og levende fasaner, der er
importeret pr. år i de sidste 5 år, opdelt efter hvilke lande fasanerne er impor-
teret fra og efter hvilken anvendelse æggene/fasanerne ventes brugt til, her-
under f.eks. opdræt, udsætning til jagt og slagtning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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